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В статье авторы анализируют последние изменения в Федеральном законе «Об основах туристской деятельности в Российской Федерации», 

вступившие в силу с 1 января 2017 г. Новые положения данного закона содержат требования о наличии доверенности туроператора на реализа-

цию туристского продукта, соблюдение которых рассматривается законодателем как одно из условий осуществления турагентской деятельности. 

Авторы анализируют порядок реализации нововведений в условиях электронной коммерции, отмечают ряд недостатков нововведений и пред-

лагают изменения законодательства.
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In the article, the authors analyze the latest amendments of the Federal Law On the Fundamental Principles of Tourist Activities in the Russian 

Federation, which entered into force on January 1, 2017. New provisions of the law contain requirements for the presence of a power of attorney for tourist 

product sale issued by a tour operator; the legislator considers compliance with such requirements as one of the conditions for carrying out of travel agent 

activities. The authors analyze the procedure for implementation of the novelties in the conditions of electronic commerce, note a number of defects in the 

novelties and suggest amendments to the laws.
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